
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-CS 

Vragen ex art 46 RvO-VVD-Zoekgebieden windmolens 

1- Notagegevens   

Notanummer 2020-002370 

Datum 31-12-2020 

Programma:   

04 Milieu 

Portefeuillehouder Weth. Verhaar 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 19-01-2021 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Grijsen 

- Weth. De Geest - Weth. Verhaar 

- Weth. Walder - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 19-01-2021 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

programmamanager 14-01-2021 

wethouder 14-01-2021 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 15-01-2021 

BIS Openbaar 

Status Definitief2021-01-28 

  

Bijlagen 

Vragen fractie + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 19-01-2021 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de fractie VVD vast te stellen; 

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

   

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief van 29 december jl. heeft Harm Korendijk van de VVD fractie uw college een aantal schriftelijke vragen 
ex art 46 RvO gesteld over de zoekgebieden voor windmolens. 

  
Bijgaand treft u de beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



 

Schriftelijke vragen (artikel 46 RVO) 

Betreft: Zoekgebieden windmolens 

 

 

Deventer, 29 december 2020 

 

Geacht college, 

VVD Deventer is nooit voorstander geweest van het concept bod dat het college heeft neergelegd in 

de RES. Wij hebben er ook altijd voor gewaarschuwd dat dit hoge bod onevenredig veel schade 

toebrengt aan de leefomgeving van onze inwoners en aan de natuur. Het is simpelweg teveel  

ruimtelijke belasting op een te klein gebied. Dat laten de visualisaties ook zien. We zijn echt 

geschrokken van de grootte en de massaliteit van deze windmolens. Waar je ook in Colmschate 

woont, je ziet ze gegarandeerd van waar je ook staat. En dan hebben we het nog niet eens over de 

mensen die potentieel last krijgen van geluidsoverlast of slagschaduw.  

Inwoners maken zich dan ook terecht zorgen over wat deze plannen betekenen voor hun eigen 

leefomgeving. Wij hebben ook begrepen dat ze al begonnen zijn om zienswijzen in te dienen. Ze 

doen daar ook een oproep voor via de website deventerwint.nl. Eén van de punten die ze aanhalen 

in de zienswijze gaat over participatie. Zo maken ze zich zorgen over hoe zij gehoord kunnen worden. 

Je ziet ook dat inwoners nu een enorme tijdsdruk ervaren omdat ze het gevoel hebben dat ze voor 5 

januari hun zienswijze al hebben moeten ingediend. Vanuit de doelstelling van de RES is het ook onze 

plicht om optimaal een open discussie te voeren, waarbij oog en oor is voor de belangen van 

omwonenden.  

 

Daarover gaan dan ook onze vragen: 

1. Klopt het dat de inwoners van Colmschate al voor 5 januari 2021 een zienswijze moeten 

indienen? 

2. De buurt voelt zich nu overvallen. Hoe gaat het college het vertrouwen herstellen? 

3. Buurtbewoners geven aan in de zienswijze dat zij het liefst fysiek participeren. Hoe wil het 

college dit gaan faciliteren? Is het college eventueel bereid om het uit te stellen? 

4. Inwoners kunnen inspreken op het moment dat de focusgebieden besproken worden in de 

raad, de RES 1.0 en eventueel bij een bestemmingsplanwijziging. Op welke manieren (naast 

zienswijzen) kunnen inwoners verder invloed uitoefenen op het proces? 

5. Hoeveel ruimte is er nog voor inwoners om nog invloed uit te oefenen op hun directe 

leefomgeving?  

Met vriendelijke groet, 

Harm Korendijk 



  

 
 

Grote Kerkhof 1 
Postbus 5000 
7400 GC Deventer 

 
14 0570 

 
Aan de fractie van VVD 
t.a.v. dhr. H. Korendijk 
Interne Post 

telefoon 
 
0570 - 695181 
direct telefoonnummer 
 
gemeente@deventer.nl 
e-mail 
 
 
 
 
 
 
 

2020-002370  19 januari 2021 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.C. Eggel Schriftelijke vragen ex art 46 RvO  
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heer Korendijk, 
 
In uw brief van 29 december jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de 
zoekgebieden voor windmolens. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1:  

Klopt het dat de inwoners van Colmschate al voor 5 januari 2021 een zienswijze moeten indienen? 

Antwoord: 
Nee, dit klopt niet. Bij de bewoners, die het initiatief hebben genomen voor ‘Deventer Wint’, is ten onrechte het 
beeld ontstaan dat voor 5 januari formeel een zienswijze moet worden ingediend tegen ons voornemen tot het 
besluit om focusgebieden aan te wijzen. Formele zienswijzen kunnen ingediend worden in het kader van 
ontwerpbesluiten op grond van de Wro en/of de Wabo (zoals een ontwerp-omgevingsvergunning of een 
ontwerpbestemmingsplan). Dergelijke besluiten zijn nu niet aan de orde. 
 
Aan een aantal contacten met inwoners is aangegeven dat er nu formeel geen zienswijzen ingediend kunnen 
worden en dat er in dat kader ook geen sprake is van een deadline.   
 
Ons voorgenomen besluit voor het aanwijzen van focusgebieden betreft het voornemen tot vaststellen van 
beleid. Als de gemeenteraad besluit de voorgestelde focusgebieden aan te wijzen is dit dus geen formeel 
besluit in het kader van de Wro en/of de Wabo, maar vaststelling van beleid. Dat staat niet open voor officiële 
zienswijzen. Wel zijn ze input voor de raadpleging, 
 
Vraag 2: 

De buurt voelt zich nu overvallen. Hoe gaat het college het vertrouwen herstellen? 

Antwoord: 
De bewoners in een straal van 1000 m rond de focusgebieden hebben, vóór publicatie van het collegebesluit 
met het voornemen tot het aanwijzen van de gebieden, huis-aan-huis een brief ontvangen. Daarmee zijn zij 
als eersten geïnformeerd. Met de brief zijn de omwonenden geïnformeerd over het voorgenomen besluit en 
de status daarvan en zijn zij uitgenodigd voor een omwonendenbijeenkomst op 12 december 2020. Dit was 
de eerste stap in de raadpleging rondom de besluitvorming die nodig is. Naast de genoemde bijeenkomst 
voor omwonenden is op 2 februari 2021 een (digitale) bewonersbijeenkomst gepland voor alle 
geïnteresseerden.  
 



Om de dialoog met elkaar te voeren wordt in kleinere digitale sessies, in aanwezigheid van de wethouder, 
gesproken met de buurt- en dorpsverenigingen en met ‘Deventer Wint’.  Wij hechten veel waarde aan de visie 
en mening van de bewoners in deze sessies. De raadpleging naar aanleiding van ons voorgenomen besluit is 
georganiseerd om hierin inzicht te krijgen en de input wordt meegewogen in het definitieve besluit.  
 
Naast de bovengenoemde bewonersbijeenkomsten is/wordt ook gesproken met alle betrokken 
grondeigenaren in de focusgebieden en gebiedspartijen als waterschap en landschapbeheerders.    
 
Vraag 3: 

Buurtbewoners geven aan in de zienswijze dat zij het liefst fysiek participeren. Hoe wil het college dit gaan 

faciliteren? Is het college eventueel bereid om het uit te stellen? 

Antwoord: 
Het heeft ook de voorkeur van het college om fysiek met omwonenden en andere belanghebbenden in 
gesprek te zijn. Op dit moment is dat niet mogelijk. Het college gaat verder met de participatie rond de 
windverkenning, rekening houdend met de beperkingen van Corona. Dit geeft inwoners en buurtgroepen 
invloed op het definitieve voorstel. Het streven is om vóór het zomerreces dat proces af te ronden met een 
gedragen voorstel, waarover dan na de zomer besloten kan worden in de raad.  
 
De Windverkenning is mede opgesteld ten behoeve van de Regionale Energie Strategie. Op 1 juli 2021 dient 
de RES West Overijssel haar RES bod 1.0 in. Deventer is voornemens om haar eigen bijdrage in dit bod 
globaal in te vullen. Het bod van de gemeente Deventer bevat de hoogte van het bod, het streefpercentage 
zonne- en windenergie en een korte beschrijving van de mogelijke opties voor zon- en windenergie. Er 
worden geen definitieve zoekgebieden aangewezen. 
 
Vraag 4: 

Inwoners kunnen inspreken op het moment dat de focusgebieden besproken worden in de raad, de RES 1.0 

en eventueel bij een bestemmingsplanwijziging. Op welke manieren (naast zienswijzen) kunnen inwoners 

verder invloed uitoefenen op het proces? 

Antwoord: 
Naast de in antwoord 2 genoemde bijeenkomsten waarin bewoners hun visie en mening kunnen geven, 
worden alle bewoners ook uitgenodigd om hun reacties aan ons te laten weten via windenergie@deventer.nl  
en worden zij gewezen op de mogelijkheid een brief te sturen aan het college en/of de raad. De verslagen van 
de overleggen en de vragen met beantwoording zijn bijlagen bij de college- en raadsvoorstellen. Daarnaast 
kunnen bewoners inspreken tijdens de raadsbehandeling.  
 
Voor de goede orde: het voorgenomen besluit betreft het vaststellen van beleid. Voor de definitieve realisatie 
van een windmolen in een aangewezen focusgebied is nog veel nader onderzoek nodig. Het aanwijzen van 
de focusgebieden geeft slechts aan waar de gemeente op basis van eerste onderzoeken denkt dat de 
windmolens het meest kansrijk en wenselijk zijn.  
 
Naar aanleiding van een concreet verzoek van een initiatiefnemer(s) moeten nog diverse procedures (o.a. 
een bestemmingplanwijziging en vergunningen) doorlopen worden. Deze procedures staan open voor 
zienswijzen, bezwaar en beroep en worden ook op die manier bekend gemaakt. Deze besluiten zijn nog niet 
aan de orde. En gedurende deze procedure zullen gemeente en initiatiefnemer van een 
windmolenontwikkeling wederom met elkaar in gesprek gaan. De fase waarin we ons nu bevinden is een fase 
van raadpleging.  

 
Vraag 5: 

Hoeveel ruimte is er nog voor inwoners om nog invloed uit te oefenen op hun directe leefomgeving?  

Antwoord: 
Ons college heeft een besluit genomen van een voornemen tot het aanwijzen van focusgebieden, om op 
basis daarvan een brede raadpleging van bewoners en andere belanghebbenden te organiseren. De 
resultaten van deze raadpleging evenals de wensen en bedenkingen van de raad worden meegewogen in 
ons definitieve besluit. Het is uiteindelijk aan de gemeenteraad de focusgebieden al dan niet vast te stellen. 
Alle resultaten van de raadpleging worden aan de gemeenteraad verstrekt zodat ook de gemeenteraad de 
meningen en visies van bewoners en andere belanghebbenden kan meewegen in haar besluit.  
 

mailto:windenergie@deventer.nl


 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
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